
12 DAYS 10 NIGHTS

BERLIN | DRESDEN | PRAGUE | CESKY KRUMLOV | SALZBURG
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BEST OF  AUSTRIA - 
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SPECIAL HIGHLIGHTS

• 5 nights to explore the beauty of Austria
 
• 1 night stay by Lake Grundlsee

• Explore capital of Germany, Berlin and Jewel of
 Saxony, Dresden

• Discover the golden vineyard in Wachau Valley,  
 featured in National Geographic

• Panoramic drive on Austrian High Alpine Road

• Lunch with stunning view of Austrian Alps

• Budapest Danube river night cruise

MEALS

*Lunch or dinner adjustments do not a�ect the total meal included.
Breakfast - 10  l  Lunch - 7 l  Dinner - 8

WHY US 

Minimum
travelling
time on
coach

Fine
selection
of hotels

Handpicked
local 

restaurants

Personal
time to
explore

Tour conducted in EnglishENG

ITINERARY

Lunch          

Berlin, the capital and chief urban centre of Germany which renowned for its 
exceptional range of landmarks and vibrant cultural scene.
Berlin Guided Tour
Berlin Wall - Soak in the historical riches with a tinge of nostalgia as you trace the walls 
of Berlin that once separated the East and West Germany. 
Checkpoint Charlie - Named by the Western Allies to the best-known Cold War frontier.
Jewish Memorial - A memorial of the Jewish that lost their life during the world war. 
Discover over 2700 grey stone slab of di�erent shape and sizes that almost looks like 
graves from the outside.
Continue the tour to Brandenburg Gate, Berlin Parliament, Berlin Cathedral. To top it 
o�, feast like a local at the Hofbrau Wirtshaus with a crispy pork knuckles, juicy sausages 
and German craft beer!

Proceed to overnight in Dresden.

Kuala Lumpur          Berlin - Dresden 193KMDAY
1

     Dresden, the Jewel Box of Saxony, situated in a valley on the River Elbe, labeled for its 
incomparable ensemble of Baroque and Rococo architecture.
Dresden Guided Tour
Frauenkirche - Built as a Catholic church until it became Protestant during the 
Reformation, being demolished in World War II and was then replaced in the 18th century 
by a larger Baroque Lutheran building.
Zwinger Palace - Stroll through the magnificent gardens and courtyards built in Baroque style.
Furstenzug - A large mural of a mounted procession of the rulers of Saxony. 
Continue the tour to Semperoper Dresden, Neumarkt and Altmarkt Square. End the visit 
with an authentic Saxon meal awaits you in a traditional handpicked local restaurant!

Proceed to overnight in Prague.

149KM

Breakfast         Lunch            Dinner

Dresden - PragueDAY
2

Breakfast         Lunch

PragueDAY
3

EEPICKS
Features highlighted attractions, activities, 
hotels, restaurants and more that’s not only 
rated with excellence, but also highly 
recommended by our experienced tour 
planners.

FINE SELECTION 
OF HOTELS

* or similar hotels

1Dresden NH Dresden*

HOTELNIGHTCITY

2Prague Vienna House by Wyndham
Diplomat Prague*

1Kaprun/
Zell Am See

Hotel Antonius/
Fischerwirt*

1Salzburg Austria Trend Hotel
Europa Salzburg*

1Grundlsee Mondi-Holiday
Seeblickhotel*

2Vienna Renaissance Vienna
Schonbrunn Hotel*

2Budapest Novotel Budapest Danube*

Dresden Prague

Prague [UNESCO] is a cultural treasure chamber with cobblestone streets, alluring 
architecture, and a monumental castle. Here, you’ll find yourself losing count on the 
beautiful spires of Prague’s historical treasures. 
Prague Guided Tour
Prague Castle - Visit St Vitus Cathedral, courtyards, and squares in the largest coherent 
castle complex in the world.
Charles Bridge - Experience the dreamy view of Prague Castle from the lively bridge.
Old Town - Spend your free time visiting landmark attractions such as the medieval 
Astronomical Clock and the gothic Church of Our Lady Before Tyn, all in the lively 
cobblestone hub.
Then, spend your free time wandering the maze of Prague’s cobblestone lane for the rest 
of the evening.



Kaprun / Zell Am See - Alps Kitzsteinhorn - 
Grundlsee

Breakfast         Lunch           Dinner 

DAY
6

 Kitzsteinhorn (Cable Car & Entrance Included) - Ride up 3029m to Alps 
Kitzsteinhorn with state-of-the-art cable cars to bring you up to enjoy a cozy 
lunch as you bask in panoramic views of the glaciers that stretches beyond 
the horizon and then proceed to Grundlsee.

 Lake Grundlsee - Personal time to enjoy a peaceful walk around the 
largest lake in Styria and admire the breathtaking mountain scenery. 

204KM

341KMGrundlsee - Hallstatt - Wachau Valley -
Vienna

DAY
7

Breakfast         Dinner 

Set foot in Hallstatt [UNESCO] and you’ll find yourself in the centre of 
majestic mountains, a glasslike lake, and the refreshing breeze of Austrian air.
Hallstatt Town - In the Hallstatt high valley, set out on a journey through the 
world's oldest salt mine and stop by the charming little souvenir shops in the 
surrounding area
 Hallstatt Skywalk - Take the funicular (Included) to the lookout platform 
to enjoy the “World Heritage View” of the town, lake and mountains.

 Wachau Valley [UNESCO] - One of the best vineyard sites in the 
Danube Valley, prevailing on 1,344 hectares, partly on very steep-inclined 
terraces. Here, some of the best white wine in the world is produced with 
decades of ageing potential.
 Wachau Valley Wine and Gourmet Food Pairing (Included) - Delight in 
the rich flavours of wine from local wineries paired with top-tier Vienna cuisine 
for an explosion of flavours of the domestic environment to end the day. 

Proceed overnight in Vienna.

Real Austria Experience
Wachau Valley

Grossglockner

Breakfast         Lunch         Dinner 

Prague - Cesky Krumlov – SalzburgDAY
4 388KM

287KMSalzburg - Grossglockner -
Kaprun/Zell Am See

DAY
5

Breakfast         Lunch         Dinner 

Cesky Krumlov

Salzburg [UNESCO] is the birthplace of the musical prodigy Mozart 
and the very same city the film Sound of Music was brought to life!  
Salzburg Guided Tour
Mirabell Palace and Gardens - Sing and dance with our local guide in 
the footsteps of Maria von Trapp! Romance fills the air as you walk 
across the Love Lock Bridge across the Salzach River with a view of 
Fortress Hohensalzburg perched atop of the mountains.
Photo stops at Salzburg Cathedral, St Peter’s Abbey, Mozart’s 
Birthplace, and Residenzplatz.

 Grossglockner High Alpine Road (Included) - Feel your 
adventurous spirit going up and up through 36 hairpin bends in high 
altitude. As the trail ascends to an altitude of 2,504m, witness an 
amazing transition from the lush, green valleys and grand waterfalls 
to a sweeping view at the apex of Grossglockner and Pasterze glacier. 
*Accessible only from early May to late October, subject to weather 
conditions.

Proceed overnight at Kaprun / Zell Am See.

Return to the Middle Ages in Cesky Krumlov [UNESCO] as you cross 
the bridge over the Vltava River and step into this medieval town with 
well preserved structures centuries old.
Old Town - After delighting in a traditional Czech Kulajda soup as a 
starter for lunch, head o� to roam the quaint and photogenic town.
State Castle - Appreciate the architecture and history of the most 
important attraction in Krumlov situated on a rock promontory, 
towering over the rest.
Lazebnicky Bridge - One of the famous scenic spots in the old town, 
this wooden bridge connects Latrán with the Inner City and scores a 
360 degree view of the quaint town. 
Spend your free time wandering about till departing to Salzburg for 
an overnight stay.

Kitzsteinhorn

Hallstatt



DAY
10

Budapest Guided Tour
Trinity Square, Matthias Church, and Buda Castle - Start from the pest, 
enjoy a guided tour and discover architecture dating back to the 14th 
and 15th century.
Fisherman’s Bastion - One of the best known monuments and historical 
landmarks in Budapest located near Buda Castle, built to celebrate the 
1000th birthday of the Hungarian state. 
Chain Bridge - Opened in 1849, it crosses the Danube River connecting 
the Buda and Pest sides of the city.
Photo stop at Parliament, Heroes’ Square and personal time at Váci 
Street in downtown and the Central Market Hall.

     Night Danube River Dinner Cruise (Included) - Witness the legends 
of Budapest come alive during a boat cruise paired with a memorable 
dinner onboard.

Budapest

Breakfast         Dinner

Vienna, the closest experience you will get to live like royalty at this 
imperial city with great classical music humming all year round, 
allowing you to blend into the art of finer living.
Vienna Guided Tour
     Schonbrunn Palace [UNESCO] (Entrance Included) - A highlight 
tour of the premium palace and fabulous summer residence.
St. Peter's Church - One of the city’s baroque beauties, the lavish 
church is in the heart of the city.
St. Stephen's Cathedral - Gothic cathedral with Baroque fittings 
and an iconic multicoloured tiled roof. At 136m in height, this 
symbol of Vienna is the tallest church in Austria.
Stadtpark - Visit the iconic gold figure of Johann Strauss playing 
his violin amongst pretty colourful flowers.
Learn about the Vienna State Opera, Imperial Palace, Austrian 
Parliament Building, New Town Hall as we discover this city.

Karntner Strasse Shopping Street - After lunch, spend some 
personal time strolling along the street perfect for shopping which 
has existed since the Roman Age.

At night, experience a classic Viennese cuisine in our handpicked local 
restaurant, the famous Wiener Schnitzel made of a thin, breaded, 
pan-fried cutlet.

Home sweet home. Till next time!

Kuala LumpurDAY
12

• Fare excludes Travel Insurance.
• The above itinerary is subject to change without prior notice. 
  However, the night stay & number of meals will remain unchanged.

Vienna

Breakfast         Lunch         Dinner 

DAY
8

McArthurGlen Designer Outlet Parndorf - Spend your personal time in 
a shopping heaven with boutiques o�ering a range of designer brands. 
Benefit from special privileges with the Fashion Passport, o�ering 
extra discounts in selected stores.

Budapest [UNESCO] - The capital of Hungary with the Danube River 
cutting in between. This city o�ers unparalleled beauty, especially 
after sundown with Buda on the west and Pest on the east.
Dine in a traditional Hungarian restaurant for dinner and finish it o� 
with special Liget co�ee to complete the dining experience.

Vienna - Budapest

Breakfast         Dinner 

DAY
9 244KM

Free & easy before departing back to Kuala Lumpur.

Budapest          Kuala Lumpur

Breakfast

DAY
11

Fisherman’s Bastion

Schonbrunn Palace

Budapest



Paprikas
Csirke

Kulajda 
Soup

Traditional
Hungarian 
chicken paprikash

Czech creamy dill
soup with
mushrooms

Sachertorte
Austrian chocolate cake
with apricot jam

Goulash

German Beer

Hungarian 
beef stew

Handpicked restaurants serving curated meals with
local flavours, creating unforgettable dining moments.

Here are some of the dishes we’ve specially selected for you.

Apfelstrudel
Austrian apple strudel

Disclaimer: Image shown is for illustrative purposes only and may not represent the actual product.

Pork
Knuckle
Traditional Bavarian
dish known as 
Schweinshaxe

Wiener Schnitzel
Breaded fried veal cutlet



12天10夜

柏林 | 德累斯顿 | 布拉格 | 克鲁姆洛夫 |  萨尔茨堡 

大格洛克纳山 | 卡普伦 | 基茨施泰因峰 | 格伦德尔湖

哈尔施塔特 | 瓦豪河谷 | 维也纳 | 布达佩斯

柏林行程

经典欧洲
秋季奧地利精选之旅 
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经典欧洲 - 
秋季奧地利精选之旅

柏林 Berlin，德国的首都兼文化中心，以其标志性地标和充满活力的城市氛围闻名于世。
柏林导览游
柏林墙 Berlin Wall - 这道曾经分隔东西柏林的墙，承载着深刻的历史记忆。漫步其中，不仅能欣
赏充满创意的涂鸦艺术，还能感受那段分裂与团结交织的岁月。
查理检查站 Checkpoint Charlie - 作为冷战时期最著名的边界检查站之一，这里见证了历史上东
西方的对峙，如今已成为柏林的重要历史地标。
犹太人纪念碑 Jewish Memorial - 由2700多块形态各异的灰色石碑组成，象征着二战期间遇难的
犹太人，带给人沉思与敬畏。
随后继续参观勃兰登堡门 Brandenburg Gate、德国国会大厦 Berlin Parliament 和柏林大教堂 
Berlin Cathedral。

最后，在霍夫布劳啤酒馆体验正宗的德国美食！品尝外酥里嫩的烤猪肘、香浓多汁的德式香肠，搭
配醇厚的德国精酿啤酒，为这精彩的一天画上完美的句号！
随后前往德累斯顿 Dresden，入住酒店休息。

DAY
1

行程表

午餐    

吉隆坡           柏林  - 德累斯顿 193KM

         德累斯顿 Dresden，这座位于易北河河谷的迷人城市，被誉为萨克森的“珠宝盒”，以其精美
绝伦的巴洛克与洛可可建筑闻名于世。
德累斯顿导览游
圣母教堂 Frauenkirche - 最初为天主教堂，宗教改革后改为新教教堂。二战期间遭毁，后于18世
纪重建为宏伟的巴洛克式路德教堂。
茨温格宫 Zwinger Palace - 漫步于巴洛克宫殿庭院，欣赏精美雕刻与华丽建筑。
统治者游行墙 Furstenzug - 这幅壮观的瓷砖壁画描绘了萨克森统治者的骑马行列，展现王朝辉煌
历史。
随后，继续参观德累斯顿国家歌剧院 Semperoper Dresden，新市场广场 Neumarkt，以及老市
场广场 Altmarkt Square，感受这座城市独特的历史氛围。

最后，在精选的传统餐厅享用正宗萨克森风味美食，为精彩的一天画上完美句号。
随后前往布拉格 Prague，入住酒店休息。

149KM德累斯顿 - 布拉格DAY
2

早餐             午餐             晚餐

布拉格DAY
3

早餐             午餐    

1德累斯顿 NH Dresden*

酒店精选

酒店夜城市

2布拉格 Vienna House by Wyndham
Diplomat Prague*

1卡普伦 / 
滨湖采尔

Hotel Antonius/
Fischerwirt*

1萨尔茨堡 Austria Trend Hotel
Europa Salzburg*

1格伦德尔湖 Mondi-Holiday
Seeblickhotel*

2 维也纳

2布达佩斯 Novotel Budapest Danube*
* 或同级酒店

Renaissance Vienna
Schonbrunn Hotel*

德累斯顿 布拉格

布拉格 Prague 【UNESCO世界遗产】是一颗璀璨的文化瑰宝。以蜿蜒的鹅卵石街道、迷人建筑和
宏伟城堡勾勒出童话般的风景，让您沉醉于其历史魅力。
布拉格导览游
布拉格城堡 Prague Castle - 探索世界上最大的连贯性城堡建筑群，参观雄伟的圣维特大教堂、历
史悠久的庭院和广场，领略布拉格的皇家风采。
查理大桥 Charles Bridge - 漫步13世纪石桥，欣赏城堡美景，感受街头艺人的浪漫氛围。
老城区  Old Town - 探访中世纪天文钟 Astronomical Clock，欣赏整点钟楼表演，并外观提恩圣
母教堂 Church of Our Lady Before Tyn，领略布拉格的历史韵味。
之后，您将拥有自由时间，悠闲漫步在布拉格蜿蜒的小巷中，沉浸在这座城市独特的魅力中，享受
一个浪漫惬意的夜晚。

为什么选择我们

最短的
车程时间

精心挑选
的酒店

精心挑选
的当地餐厅

个人
探索时间

EEPICKS
带领大家体验由我们经验丰富的旅游
规划师强烈推荐且获得超高好评的景
点、活动、酒店、和餐厅等。

ENG 此旅程主要以英语为媒介语

膳食
早餐 - 10 l  午餐 - 7  l  晚餐 - 8

* 午餐或晚餐的调整不会影响所包含的餐食总数

• 5晚探索奥地利之美

• 1晚格伦德尔湖畔住宿

• 探索德国首都柏林和萨克森的瑰宝德累斯顿

• 探访瓦豪河谷，《国家地理》的推荐之地

• 驾车游览奥地利高山全景公路

• 在奥地利阿尔卑斯山的绝美景观中享用午餐

• 乘坐布达佩斯多瑙河夜游船欣赏夜景

旅程亮点



布拉格 - 卡普伦 / 滨湖采尔 - 基茨施泰因峰 - 格伦德尔DAY
6

      基茨施泰因霍恩峰 Kitzsteinhorn 【含缆车和门票】- 乘坐现代化缆车，一路直
达海拔3,029米的基茨施泰因霍恩山顶。这里，您可以一边享用美味午餐，一边欣赏
壮丽的冰川全景，令人难以忘怀！接着，前往格伦德尔湖。

          格伦德尔湖 Lake Grundlsee - 在施泰尔马克州最大湖泊的周围享受自由时间，
悠闲漫步，沉浸于美丽的山景和宁静的湖泊景色中。

204KM

341KM格伦德尔 - 哈尔施塔特 - 瓦豪河谷 - 维也纳DAY
7

早餐             晚餐

踏入哈尔施塔特 Hallstatt 【UNESCO世界遗产】，被雄伟的群山和如镜的湖泊环绕，
呼吸着清新的奥地利空气。
哈尔施塔特小镇 Hallstatt Town - 在这个高山谷地的小镇上有着世界上最古老的盐矿，
并在周围的小纪念品商店中漫步。
         哈尔施塔特天空步道 Hallstatt Skywalk - 搭乘缆车【含内】前往观景平台，俯瞰
小镇、湖泊与群山的壮丽“世界遗产全景”。

          瓦豪河谷 Wachau Valley 【UNESCO世界遗产】- 这里是多瑙河谷的著名葡萄园
之一，1344公顷的陡峭梯田孕育出世界顶级葡萄酒，风味极具陈年潜力。
        瓦豪河谷葡萄酒与美食搭配体验【含内】- 在当地酒庄品味醇厚葡萄酒，搭配精致
维也纳美食，尽享味蕾盛宴，为美好的一天画下圆满句点。

随后前往维也纳 Vienna，入住酒店休息。

真实的奥地利体验
哈尔施塔特

格洛克纳高山公路

克鲁姆洛夫

布拉格 - 克鲁姆洛夫 - 萨尔茨堡DAY
4

穿越伏尔塔瓦河上的桥梁，步入克鲁姆洛夫 Cesky Krumlov 【UNESCO世
界遗产】，这座童话般的小镇以其保存完好的中世纪建筑而闻名，仿佛让人穿
越回数百年前的时光。
老城区 Old Town - 享用捷克传统库拉达酸奶汤开胃的午餐后，悠闲漫步于这
座风景如画的小镇，感受浓厚的历史氛围。
克鲁姆洛夫城堡 State Castle - 矗立在陡峭的岩石山坡上，俯瞰整个小镇，
是克鲁姆洛夫最重要的地标之一。其精美的建筑和悠久历史，绝对值得一探。
拉泽布尼茨基桥 Lazebnicky Bridge - 这座木桥连接拉特兰与内城，是老城
区的标志性景点之一，可在此欣赏360°小镇全景，尽享迷人风光。
之后，您可自由探索小镇的街巷，感受它独特的魅力。

随后前往萨尔茨堡 Salzburg，入住酒店休息。

388KM

287KM布拉格 - 萨尔茨堡 - 格洛克纳高山公路 - 
卡普伦 / 滨湖采尔

DAY
5

萨尔茨堡 Salzburg 【UNESCO世界遗产】，不仅是音乐神童莫扎特的出生
地，更是经典电影《音乐之声》的取景地，充满浪漫与艺术气息！
萨尔茨堡导览游
米拉贝尔宫和花园 Mirabell Palace and Gardens - 跟随当地导游，踏上玛
利亚·冯·特拉普的足迹，一边歌唱一边感受电影中的经典场景。漫步穿越爱
情锁桥 Love Lock Bridge，欣赏横跨萨尔察赫河的美丽景色，同时远眺耸立
于山巅的霍亨萨尔茨堡要塞。
在萨尔茨堡大教堂 Salzburg Cathedral，圣彼得修道院 St Peter’s Abbey ，
莫扎特出生地 Mozart’s Birthplace 和雷西登广场 Residenzplatz 停留拍照，
捕捉这些历史与文化交织的美丽瞬间。

       格洛克纳高山公路 Grossglockner High Alpine Road【含门票】- 沿着
奥地利最壮观的高山公路一路攀登，挑战36个惊险发卡弯，抵达海拔2504米
的壮丽山巅。沿途风光无限，每一刻都令人惊叹，带来纯粹的冒险激情与大自
然的震撼体验！*仅在五月初至十月底期间开放,行程视天气情况而定。

随后前往卡普伦 Kaprun / 滨湖采尔 Zell Am See，入住酒店休息。

早餐             午餐             晚餐

早餐             午餐             晚餐

基茨施泰因霍恩峰

哈尔施塔特 

早餐             午餐             晚餐



德国烤猪肘 维也纳炸猪排

DAY
10

布达佩斯导览游
三一广场 Trinity Square 、马提亚教堂 Matthias Church 和布达城堡 Buda Castle 
- 从佩斯出发，跟随导游探索这些14至15世纪的建筑瑰宝，感受布达佩斯的历史魅力。
渔人堡 Fisherman’s Bastion - 这座标志性地标位于布达城堡旁，建于匈牙利建国
1000周年之际，可俯瞰绝美的多瑙河景色。
链桥 Chain Bridge - 建于1849年，横跨多瑙河，连接布达与佩斯，是布达佩斯的标志。
停留于匈牙利国会大厦 Parliament 和英雄广场 Heroes’ Square 拍照留念，随后自由
探索市中心的瓦茨街 Vaci Street 和中央市场大厅 Central Market Hall。

         多瑙河夜游晚餐巡游 Night Danube River Dinner Cruise 【含内】-  乘坐游船，
一边享用精致晚餐，一边欣赏夜幕下的布达佩斯，感受这座城市的迷人风情。

布达佩斯

早餐             晚餐

维也纳 Vienna，这座充满皇室气息的城市，让人仿佛步入昔日贵族的生活。
一年四季，经典音乐的旋律在街头巷尾回荡，让艺术与优雅成为日常。
维也纳导览游

        美泉宫 Schonbrunn Palace【UNESCO世界遗产】【含门票】- 探索这
座宏伟的宫殿及其华丽的夏季行宫，感受昔日皇家的辉煌与魅力。
圣彼得教堂 St. Peter's Church - 维也纳市中心的巴洛克建筑杰作，精美绝伦。
圣斯蒂芬大教堂 St. Stephen's Cathedral - 维也纳的地标性建筑，融合哥特
式与巴洛克风格，标志性的彩色瓦片屋顶令人惊艳。
城市公园 Stadtpark - 在五彩斑斓的花丛中，与约翰·施特劳斯（金色雕像）
合影，感受这位“圆舞曲之王”的音乐魅力。
接着游览维也纳国家歌剧院 Vienna State Opera，皇宫 Imperial Palace，
奥地利议会大厦Austrian Parliament Building 以及新市政厅 New Town 
Hall，深入探索这座城市的独特魅力。

克恩滕大街购物区 Karntner Strasse Shopping Street - 午餐后，在这条历史
悠久的购物街自由漫步，自罗马时代以来，它一直是维也纳繁华的商业中心。

晚上，在精心挑选的当地餐厅品尝经典维也纳炸猪排，外酥里嫩的美味口感，
让这一天以满足的味蕾体验完美收尾。

欢迎回家！期待下一次旅程！

吉隆坡DAY
12

维也纳DAY
8

维也纳潘多夫奥特莱斯 McArthurGlen Designer Outlet Parndorf - 在这座购
物天堂自由探索，凭时尚护照享受精选店铺额外折扣，畅享名牌精品购物体验。

随后前往匈牙利的首都布达佩斯 Budapest 【UNESCO世界遗产】，多瑙河将
其一分为二，西岸是布达，东岸是佩斯。华灯初上时，这座城市更显迷人风采。
晚上，在传统匈牙利餐厅享用地道美食，最后细品一杯醇香的“Liget咖啡”，
在悠然氛围中结束美好一天。

 维也纳 - 布达佩斯DAY
9 244KM

享受最后的自由时光，随后前往机场返回吉隆坡。

布达佩斯           吉隆坡

早餐

DAY
11

渔人堡 

美泉宫 

布达佩斯

特别注明:

若出现无法预测的特殊情况或天气变化，公司有权调整行程表内容，但酒店住宿和餐
饮数量保持不变。

团费不包含旅行保险。

早餐             午餐             晚餐

早餐             晚餐


